
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 1089
Er ministeren enig i, at der bør være en ensartet praksis på tværs af politi-
kredsene, når det gælder håndteringen af tilladelser til byfester, markeder og
lignende, og hvad vil ministeren gøre for at sikre dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. juli 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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